
 
 
 
 
 
 

   
 

 
Foreløpig protokoll 
Møte: Brukerutvalget Vestre Viken HF 
Møtedato: 25.03.25 
Tidspunkt: 1200-1800 
Sted: G32, Kolsås 1 og 2 

Møteleder:  Rune Kløvtveit 

Deltakere: Fra Brukerutvalget: 
Rune Kløvtveit, Gudrun Breistøl, David C. Hemmingsen, Jan Helge Tuv (digitalt), Toril 
Naper Hauge, Christine Malmberg, Jan Ørum Uldal Søes Leth Christensen, Cathrine 
Amanda Blisten Johansen. 

Fra Administrasjonen:  
Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 

 
Fra administrasjonen, konkrete saker 
Lisbeth Sommervoll 
Eirin Nyhus-Jensen 
Mia Iversen og Anne Helene Lindseth 

 
 

Sak nr. Sak/merknad 
30/25 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 
Vedtak/kommenterer: 
Godkjent 

31/25 Protokoll brukerutvalgets møte 18. februar 
 
Vedtak/kommenterer: 
Godkjent 

32/25 Referat arbeidsutvalgets møte 11. mars 
 
Vedtak/kommenterer: 
Tas til orientering 

33/25 Saker til orientering, innkommet post 
• Oppsummering likepersontjeneste 
• Rapport “Står personvernet i veien for pasientsikkerheten” 
• Kampanjen for økt bruk av digitale konsultasjoner er forsinket. Status 
• Foreløpig protokoll BU HSØ mars 25 
• Reviderte retningslinjer ungdomsrådene 

 
Vedtak/kommenterer: 



 
 
 
 
 
 

   
 

Sak nr. Sak/merknad 
 
Oppsummering likepersontjeneste 
Oppsummeringen som er sendt HSØ tas til orientering. Brukerutvalget erfarer at dagens 
likepersontjeneste på brukerkontoret ikke fungerer godt nok. Det er alt for få og tilfeldig 
hvem som blir orientert om brukerorganisasjonenes likepersontilbud. Brukerutvalget 
ønsker å bidra til at sykehusene kan presentere tilbudet mer strukturert på seksjonene, og 
kanskje som en del av utskrivingen, så det når flere pasientgrupper og ikke bare de som 
tilfeldig kommer inn på et brukerkontor.  
 
Rapport “Står personvernet i veien for pasientsikkerheten” 
Tas til orientering. Det er ønskelig med besøk av PVO i brukerutvalget med diskusjon om 
tema og fokus på hva som skjer i forhold til at det etableres regionalt personvernombud.  
 
Kampanjen for økt bruk av digitale konsultasjoner er forsinket. 
Utgår og tas opp på neste møte. 
 
Foreløpig protokoll BU HSØ mars 25 
Tas til orientering 
 
Reviderte retningslinjer ungdomsrådene 
BU viser til tidligere kommentarer og understreker igjen at det er viktig at honorarsatsene 
blir lik som brukerutvalget. BU kommentere dette i høringsrunden. I forhold til øvrige 
forslag i retningslinjene støtter Brukerutvalget at retningslinjene for begge rådene i så stor 
grad som mulig bør ha felles utforming og innhold. 
 

34/25 Konferanser, seminarer 
Ikke mottatt 
 
Vedtak/kommenterer: 
Den 11. juni arrangerer Regional kompetansetjeneste for pasient- og pårørendeopplæring 
en regional konferanse. Regional konferanse 2025 
Påmeldingsfrist er 1. mai og det orienteres om denne på aprilmøte om dette holdes. 
Alternativt gis informasjon i Teams. 
 

35/25 Oppnevninger 
 
Vedtak/kommenterer: 
Det er litt forskjellig hvor langt ned i organisasjonen representantene fra BU er med i 
hovedsak er det KKU og LSU som de “ansvarlige” medlemmer skal delta i. BU har ikke 
mulighet for å delta i utvalg i de enkelte avdelingene. 
 

https://rkppo.no/regional-konferanse-2025/
https://rkppo.no/regional-konferanse-2025/


 
 
 
 
 
 

   
 

Sak nr. Sak/merknad 
Koordinator melder inn at Rune Kløvtveit overtar for David Hemmingsen i forhold til 
Drammen sykehus. Rune Kløvtveit avklarer deltakelse i andre fora enn KKU og LSU med 
DS og BS og David Hemmingsen med KS.  
 

36/25 Basissamtaler i systematisk pårørendesamarbeid 
v/Mia Iversen og Ann Helen Madsen 
30 min presentasjon, 15 min diskusjon 
 
Vedtak/kommenterer: 
Har vært utviklingsarbeid og skal implementeres til høsten. 
Brukerutvalget støtter dette prosjektet og håper at dette også kan lett overføres i praksis 
til somatikken. BU ønsker nytt besøk om ca et år for å få resultater av implementeringen. 
 

37/25 Pasientreiser 
v/ Eirin Nyhus-Jensen 

• Bruk av restkapasitet på helseekspressen 
• Ny rekvisisjonspraksis 

 
Vedtak/kommenterer: 
Ny rekvisisjonspraksis: Gjelder fra 1. april. Ny begreper; reisestøtte eller organisert reise. 
Har pasienten i en lengre periode behov for reiserekvisisjon så kan han få en reiseattest. 
Dette er delt i to; en for rekvirerte reiser og reiseattest for bil. Viktig at det blir en bedre 
rutine for bestilling av reiser. 
 
Bruk av restkapasitet på helseekspressen: Gjennomgang av kommentarer fra regionrådet 
i Hallingdal som spesielt kommenterer problemet dersom personene får reise med 
helseekspressen ned, men ikke får plass på returreise. Viktig å huske på at de som ikke får 
plass for helseekspressen kan få reiseveiledning hos Pasientreiser. 
 
Problemet med å få tilgang til ledige plasser for de som har andre behov enn medisinsk 
behov for å reise med Helseekspressen ble adressert i møte i Brukerutvalget i fjor. 
Brukerutvalget er veldig fornøyd med at Pasientreiser strekker seg litt og får til et bedre 
tilbud enn det har vært, selv om det fortsatt er utfordringer for de som ikke har 
medisinske behov for organisert reise.  
 
Vedtak/kommentar 
Brukerutvalget er veldig glad for at pasientreiser nå kommer tilbake med en løsning som 
er bedre enn den vi fikk presentert på et tidligere møte. Det ble fremmet 2 forslag til 
løsning. Brukerutvalget støtter alternativ 2. 
 
 
 

38/25 Dialog med administrerende direktør  



 
 
 
 
 
 

   
 

Sak nr. Sak/merknad 
 
Vedtak/kommenterer: 
Følgende områder ble fritt diskutert med administrerende direktør; langvakter, 
mentorordning, arbeid med ventetidsløftet og andre aktuelle saker. 
 

39/25 Kontinuerlig forbedring 
Gjennomgang av arbeidet og skjema. 
 
Vedtak/kommenterer: 
Spørreskjema ble gjennomgått og vedtatt. 
Dette skal sendes alle BU medlemmer etter hvert møte i utvalget samt sendes de øvrige 
medlemmer i SSU, LSU og FSU to ganger i året. 
 

40/25 BU diskusjonen 
 
Vedtak/kommenterer: 
Ventetidsløftet; Det er viktig å jobbe med å korte ned ventelistene. Brukerutvalget har 
bekymring i forhold til ventende-ventende. Det er også en risiko for at pasienter på korte 
ventelister blir prioritert.  Rune har sendt inn et skriftlig innspill i forhold til styringsgruppe 
ventelisteløfte. Dette ligger ved som vedlegg til protokollen. 
I forbindelse med ventetidene så er det viktig at samtlige ressurser på alle sykehusene 
brukes optimalt, ved at ledig kapasitet utnyttes ved at pasientene kan få tilbud på andre 
sykehus enn lokalsykehuset. 
Helselogistikk; ser ut som om det går veldig bra. Det er gjennomført en del tester som 
viser gode resultater, både i forhold til alarmer og sensorer. Inn og utsjekk fungerer, men 
Brukerutvalget er skeptisk til at det er lagt opp til at man ved innsjekk må bruke Bank-ID. 
Dette gjør det vanskelig for grupper som ikke nødvendigvis har Bank-ID. Rune følger opp 
dette i prosjektet Helselogistikk. 
 

41/25 Kommende møter   
• Styrets årsplan  
• “Monsterarket” 
• Møte i april. Bestemmes på AU 8. april 

 
Vedtak/kommenterer: 
Tas til orientering. 
Ønske om at junimøtet tas på Brakerøya. Administrasjonen sjekker opp 
 

42/25 Styresaker 
Saker på styremøte i mars er: 

• Driftsendring BET klinikk Psykisk Helse og Rus  
• Styrets årsberetning og årsregnskap for VVHF 2024   
• Lederlønnsrapport 2024 for VVHF  
• Virksomhetsrapportering pr 28. februar 2025         



 
 
 
 
 
 

   
 

Sak nr. Sak/merknad 
• ØLP forutsetninger                                  
• Evaluering av langvakter                                        
• Status for oppfølging av bærekraftsplan 2.0 på Bærum sykehus  
• Protokoll fra foretaksmøte 28. februar og Oppdrag og bestilling 2025 for VVHF        
• Etablering av parkeringsselskap                      
• Status nytt sykehus Drammen                            
• Styrende dokumenter i VVHF            
• Instruks for styret i VVHF                                   
• Instruks for administrerende direktør 
• Driftsorientering fra administrerende direktør 

 
43/25 Eventuelt 

Ingen rapporterte saker. 
 

 
 


